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Protokół z XVI Sesji
Rady Gminy w Zatorach

odbytej w dniu 28 lutego 2008 r. w Urzędzie Gminy w Zatorach

Uczestnicy  obrad  XVI Sesji  wg.  załączonych list  obecności,  które  stanowią 
załącznik nr 1 i 2 do protokółu. 

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji Rady Gminy.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2008.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 79/XV/07 Rady Gminy Zatory 

z dnia 27 grudnia 2007 r. w sprawie planowanego przekształcenia Publicznej 
Szkoły Podstawowej w Gładczynie Rządowym.

7. Projekt uchwały w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli.
8. Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania 

opłat  za  kształcenie  pobierane  przez  szkoły  wyższe  i  zakłady  kształcenia 
nauczycieli  oraz  ustalenia  specjalności  i  form  kształcenia,  na  które 
dofinansowanie będzie przyznawane w przedszkolach i szkołach prowadzonych 
przez Gminę Zatory.

9. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 35/X/07 Rady Gminy Zatory 
z dnia 28 czerwca 2007 r. w sprawie nabycia nieruchomości.

10. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych dla Gminy Zatory.

11. Informacja o pracy Wójta pomiędzy sesjami Rady Gminy.
12. Interpelacje i zapytania radnych.
13. Sprawy różne.
14. Zamknięcie obrad.         

Ad.pkt 1

Obrady  XVI  Sesji  Rady  Gminy  w  Zatorach  o  godz.12°°  otworzył 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Zdzisław Lasocki . Przywitał radnych oraz gości 
zaproszonych.

Ad.pkt 2

Ustawowy  skład  Rady  15  radnych,  w  obradach  XVI  Sesji  udział  brało  15 
radnych. Obrady XVI Sesji trwały w czasie od godz. 12°° do godz. 15³°.

Ad.pkt 3

Do przedłożonego porządku obrad nie wniesiono zmian.  
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Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad.

Za 15 głosów

Rada Gminy w obecności 15 radnych, 15 głosami „za” przyjęła porządek obrad.

Ad.pkt 4

Przewodniczący  Rady  Gminy  poinformował,  że  protokół  z  obrad  XV Sesji 
Rady Gminy był do wglądu w Biurze Rady, nie zgłoszono żadnych uwag, przyjęcie 
jego poddał pod głosowanie.

Za 15 głosów.

Protokół z XV Sesji Rady Gminy został przyjęty bez uwag.

Przewodniczący poprosił  o zabranie głosu Prezesa Firmy Bis -  Błysk  Pana 
Wojciecha Zalewskiego.

Na wstępie podziękował za zaproszenie oraz wyjaśnił kwestię podwyżki stawki 
za  odbiór  odpadów  od  właścicieli  nieruchomości,  która  została  spowodowana 
wzrostem opłaty środowiskowej. Zaznaczył, że od m-ca marca lub kwietnia rozpoczną 
zbiórkę  selektywną  poprzez  zaopatrzenie  mieszkańców  w  dodatkowe  worki  do 
selektywnej  zbiórki.  Zwrócił  uwagę,  że  firma  chciała  by  objąć  zbiórką  domki 
letniskowe,  dlatego  też  poprosił  Wójta  o  wykaz  osób  z  którymi  można  by  było 
zawrzeć umowy.

Sekretarz Pan Grzegorz Falba wyjaśnił, że gmina ustala uchwałą górne stawki 
jakie  mogą  firmy  stosować,  uchwała  obowiązywał  na  7,06  zł  brutto,  natomiast 
podwyżka wynosi dużo więcej. Firma przed podwyżką powinna wystąpić z podaniem 
do Rady Gminy o podniesienie stawki.  W związku z powyższym należy w marcu 
podjąć stosowną uchwałę po uprzednim złożeniu kalkulacji z wnioskiem od firmy.

Radny Pan Krzysztof Piątkowski zapytał, jak będzie wyglądała segregacja i czy 
firma zbiera odpady gabarytowe.

Radna  Pnia  Anna  Chudoń  zwróciła  się  z  zapytaniem jaka  będzie  opłata  za 
selektywną zbiórkę.

Przewodniczący RG Pan Zdzisław Lasocki  zaznaczył,  że  firma zawarła  460 
umów i czy będzie chciała więcej ich zawrzeć.

Radny  Pan  Dariusz  Jackiewicz  zapytał  jak  będzie  wyglądała  współpraca  z 
działkowiczami.
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Pan Wojciech Zalewski odpowiedział na wyżej zadane pytania:
- odnośnie segregacji,  to każdy klient  otrzyma dwa worki:  jeden na szkło, 

drugi  na  opakowania  plastikowe  a  także  każdy  otrzyma  harmonogram 
odbioru odpadów, zbierane są również odpady gabarytowe jak i gruz,

- opłata wynosić będzie za każdy worek 2 zł.,
- zaznaczył,  że  firma  chciałaby  zbiórką  objąć  całą  gminę,  poprosił  aby 

zadzwonić to firmy, jeśli są osoby, które chcą zawrzeć umowę,
- w sprawie  działkowiczów to  wcześniej  porosił  Pana  Wójta  o  wskazanie 

osób, z którymi mogą zawrzeć umowy.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował  Przedstawicielom Firmy Błysk  – 
Bis za przedstawienie bliżej sprawy zawierania umów na odbiór odpadów.
  

Wójt  Gminy  Włodzimierz  Kaczmarczyk  zabrał  głos  w  sprawie  składowiska 
odpadów komunalnych w Zatorach, które zaznaczył, należy zamknąć ze względu na 
nie spełnienie wymogów takich jak: zakup wagi czy prowadzenie monitoringu a to 
wiąże się z dużymi kosztami. Obecnie na terenie gminy prowadzą działalność trzy 
firmy  zajmujące  się  odbiorem  odpadów  od  właścicieli  nieruchomości,  są  to: 
:JURANT”z  siedzibą  w  Zielonce,  MPK  Ostrołęka,  „BŁYSK  _  BIS”  z  siedzibą 
w  Makowie.  Poinformował,  że  Gmina  użyczyła  Firmie  „JURANT”  składowisko 
w  Zatorach  ,  która  będzie  prowadzić  eksploatację  wysypiska  wg  Instrukcji 
składowania  odpadów,  prowadzić  segregację  odpadów,  zagęszczanie  odpadów 
sprzętem  specjalistycznym  –  kompaktorem  ,wykonanie  bieżącej  rekultywacji  oraz 
utrzymanie porządku na składowisku. Zaznaczył, aby uniknąć składowania wszystkich 
odpadów na  składowisko  wprowadzona  zostanie  segregacja,  gdyż  firma  JURANT 
posiada taśmę do segregacji, gdzie bezpośrednio na składowiska będzie prowadzona 
segregacja. W związku z tym firma może dostarczyć raz w tygodniu bezpłatnie jeden 
samochód odpadów na wysypisko. 

Radny  Pan  Adam  Stelmach  zwrócił  uwagę,  iż  mieszkańcy  są  przeciwni 
dostarczania na składowisko odpadów z innych terenów.

Wójt  Gminy  poinformował,  że  Firma  JURANT  ma  dostarczyć  wszelkich 
informacji  odnośnie  odbierania  odpadów,  które  zostaną  przekazane  sołtysom 
poszczególnych miejscowości.

Ad pkt 5

Skarbnik Celina Czerska zreferowała zmiany dotyczące budżetu za 2008 rok.
Zaznaczyła, że zmiany dotyczą dotacji.
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Radna  Pani  Zofia  Drabczyk  zapytała,  czy  pieniądze  o  które  się  staraliśmy 
wpłynęły już na konto.

Pani Skarbnik Celina Czerska wyjaśniła, ze do dnia dzisiejszego nie wpłynęła 
żadna dotacja a jednocześnie czekamy jeszcze na protokół pokontrolny.

Wójt  Włodzimierz  Kaczmarczyk  poinformował  radnych,  że  jesteśmy 
w posiadaniu programu, z którym należałoby się zapoznać, gdyż możemy pozyskać 
środki na budowę dwóch boisk, w związku z czym należałoby do 31 grudnia 2008 r. 
przygotować projekt .

Następnie odczytała projekt uchwały Nr 80/XVI/08.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .
Za – 15 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 80/XVI/07 z dnia 28 luty 2008 r., w sprawie zmiany budżetu gminy na  2008 rok , 
która stanowi załącznik nr 3 do protokółu.

Do pkt 6

Wójt  Włodzimierz  Kaczmarczyk  wyjaśnił,  że  zmiana  dotyczy  uchwały 
Nr 79/XV/07 z dnia 28 grudnia 2007 r., gdzie w § 1 uchwały zostaje skreślony ust , 
i dotychczasowe oznaczenie ust. 1.

Radny  Pan  Wiesław  Mazurczuk  wspomniał,  że  odbyło  się  w  Gładczynie 
Rządowym zebranie  z  mieszkańcami,  którzy nie  wnieśli  protestów i  są przychylni 
takiemu rozwiązaniu. 

Sekretarz Grzegorz Falba odczytał projekt uchwały Nr 81/XVI/2007

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”   podjęła  uchwałę 
Nr  81/XVI/07  z  dnia  28  lutego  2008  r.,  w  sprawie  planowanego  przekształcenia 
Publicznej  Szkoły  Podstawowej  w  Gładczynie  Rządowym  załącznik  nr  4  do 
protokółu.

Do pkt 7

Wójt  Włodzimierz  Kaczmarczyk  poinformował  radnych,  że  regulamin 
uchwalany jest każdego roku i musi być uzgodniony ze Związkami Zawodowymi i 
osobami,  których  regulamin  dotyczy.  Zaznaczył,  że  uzgodnienia  dotyczyły  1  pkt 
zasadniczego  –  wychowawstwa  klasy  oraz  porównał  dodatki  funkcyjne  z  roku 
ubiegłego do roku bieżącego.
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Radna Pani Anna Chudoń zapytała, czy będą duże skutki finansowe.

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że subwencja jest przekazywana na oświatę oprócz 
przedszkoli.

Radna Pani Zofia Drabczyk zwróciła uwagę, że na posiedzeniach sesji powinni 
być zapraszani kierownicy jednostek.

Następnie Sekretarz Gminy  odczytał projekt uchwały Nr 82/XVI/08

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”   podjęła  uchwałę 
Nr  82/XVI/07  z  dnia  28  lutego  2008  r.,  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli , która stanowi załącznik nr 5 do protokółu.

Do pkt 8

Wójt  Gminy poinformował,  że ustala  się  w 2008 roku specjalności  i  formy 
kształcenia nauczycieli, które będą objęte dofinansowaniem tj. studia wyższe, studia 
podyplomowe,  kursy  kwalifikacyjne  i  doskonalące,  seminaria  oraz  inne  formy 
doskonalenia zawodowego następujących specjalności: język angielski i fizyka.

Radna  Pani  Elżbieta  Zacharska  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  otrzyma 
nauczyciel dofinansowanie jeśli wybierze jeden przedmiot.

Wójt Włodzimierz Kaczmarczyk odpowiedział, że tak otrzyma dofinansowanie, 
zaznaczył, że przedmioty zostały uzgodnione z Dyrektorami szkół.

Następnie Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały Nr 83/XVI/08

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  14  głosami  „za”  i  1  głosem 
„wstrzymującym” podjęła uchwałę Nr 83/XVI/08 z dnia 28 lutego 2008 r., w sprawie 
określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez 
szkoły  wyższe  i  zakłady kształcenia  nauczycieli  oraz  ustalenia  specjalności  i  form 
kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane w przedszkolach i szkołach 
prowadzonych przez Gminę Zatory , która stanowi załącznik nr 6 do protokółu.

Do pkt 9

Sekretarz  Grzegorz  Falba  poinformował,  że  uchyla  się  uchwałę  Nr  35/X/07 
w  sprawie  nabycia  nieruchomości,  ponieważ  w  księdze  wieczystej  istnieje  wielu 
właścicieli i dopóki sprawa działki nie zostanie uregulowana musi być uchylona.



-  6  -

Następnie odczytał projekt uchwały Nr 84/XVI/08

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”   podjęła  uchwałę 
Nr 84/XVI/08 z dnia 28 lutego 2008 r., w sprawie uchylenia uchwały Nr 35/X/07 Rady 
Gminy Zatory z dnia 28 czerwca 2007 r.  w sprawie nabycia nieruchomości,  która 
stanowi załącznik nr 7 do protokółu.

Do pkt 10

Kierownik  Ośrodka  Pomocy Społecznej  w Zatorach  Pani  Grażyna  Wisiecka 
omówiła  „Program  Wspierania  Obszarów  Wiejskich”  oraz  „Program  Integracji 
Społecznej”.  Zaznaczyła,  że  w  Powiecie  pułtuskim  cztery  gminy,  między  innymi 
i  nasza  Gmina  otrzymały  granty.  Celem  Programu  jest  podniesienie  integracji 
w gminach.

Aby  gmina  mogła  korzystać  z  przyznanych  środków  musiała  opracować 
Strategię Rozwiązywania Problemów Społecznych

Sekretarz  Grzegorz  Falba  poinformował,  że  Wójt  powołał  zarządzeniem 
Komisję  roboczą,  której  zadaniem  będzie  wdrażanie  poakcesyjnego  programu 
wsparcia obszarów wiejskich..

Radna Pani  Zofia Drabczyk zapytała,  kiedy gmina została zakwalifikowana, 
dlaczego  radni  nie  zostali  poinformowani  o  spotkaniu  odnośnie  programu a  także 
zwróciła uwagę ,że pomysły powinny wychodzić od mieszkańców gminy.

Sekretarz zwrócił uwagę, że pomysły mogą wpływać od wszystkich, odnośnie 
spotkania, wyjaśnił, że było to spotkanie organizacyjne i powinniśmy myśleć już nad 
propozycjami.

Radna  pani  Zofia  Drabczyk  zwróciła  uwagę,  że  jeśli  wypracujemy  dobry 
projekt to na pewno odciążymy gminę.

Następnie Sekretarz odczytał projekt uchwały Nr 85/XVI/08

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr  85/XVI/08  z  dnia  28  lutego  2008  r.,  w  sprawie  zatwierdzenia  Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Zatory , która stanowi załącznik 
nr 8 do protokółu.
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Do pkt 11

Wójt Włodzimierz Kaczmarczyk poinformował, że jesteśmy w trakcie budowy 
wodociągu i  do końca czerwca powinna zostać zakończona.  Zaznaczył,  że jest  nie 
rozwiązany problem z VAT,  ponieważ do 2007 roku obowiązywała  stawka 7% od 
stycznia 2008 r. 22% i będą prowadzone rozmowy z wykonawcą.
Został  podpisany  protokół  odbioru  inwestycji  –  modernizacja  korytarzy  w  szkole 
Zatory.

Radna Pani Zofia Drabczyk przypomniała,  że na wcześniejszym posiedzeniu 
była  poruszana  sprawa  „Domu  Nauczyciela”  a  także  poruszyła  sprawę  tablic 
informacyjnych.

. Wójt Gminy stwierdził, że aby nadać bieg sprawie „Domu nauczyciela” należy 
podjąć stosowną uchwałę. W sprawie tablic to termin minął, na dzień dzisiejszy są 
zrobione 3-4 tablice.

Radny Pan Zbigniew Jarząbek zgłosił  wniosek,  aby na przyszłe posiedzenie 
sesji była poruszona sprawa „Domu nauczyciela”.

Do pkt 12

Radni nie wnieśli interpelacji i zapytań.

Do pkt 13

Radny  Pan  Krzysztof  Piątkowski  podziękował  Wójtowi  ,  że  po  interwencji 
została zabezpieczona droga z czego zadowoleni są przede wszystkim mieszkańcy.

Radny Pan Marian Przybysz zabrał głos w sprawie przystanku w miejscowości 
Wólka Zatorska oraz czy prawdą jest, że Kopaniec i Stawinoga chcą się odłączyć od 
gminy Zatory.

Wójt Gminy wyjaśnił, że mamy w posiadaniu jeden przystanek i w najbliższym 
czasie postaramy się załatwić tą sprawę a w sprawie Kopańca i  Stawinogi nie ma 
żadnych informacji.

Do pkt 14

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad  o  godz.  15³°  Przewodniczący  Rady 
Gminy zamknął obrady XVI Sesji Rady Gminy.
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Na tym posiedzenie i protokołowanie zakończono.

Protokołowała
Hanna Skoczylas
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